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Plats och tid Teatersalongen, Folkets Hus, Gustavsberg, onsdagen den 28 november 

2012, kl. 16.00 – 19.50 

 

Beslutande och 

tjänstgörande ersät-

tare 

se sid. 2 

 

Övriga ersättare Kalle Lindqvist (S)  

Karin Nordblom (C) 

Per-Olof Fransson (KD) 

 

Utses att justera Käte Fransson och Malin Åberg Aas 

 

Övriga deltagare Marie Näslund 

Per Fogelström 

 

 

Justeringens plats och tid: Kansli- och utvecklingsavdelningen, Skogsbo, torsdagen den 6 december, 

kl. 15.00 

 

Protokollet innehåller § 198  
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Beslutande Lars-Erik Alversjö (M) 

Monica Pettersson (M) 

Peter Frej (M) 

Marie Bladholm (M) 

Camilla Lien (M) 

Elisabeth Dingertz (M) 

Hans-Ove Görtz (M) 

Malin Bellander (M) 

Lars Melin (M)  

Erik Pettersson (M) 

Mickael Sjökvist (M)  

Cecilia Lindberg (M) 

Ann Fylkner (M) 

Nasim Mir (M) 

Björn Ulfvin (M) 

Lars Bryntesson (S) 

Annika Andersson Ribbing (S) 

Jösta Claesson (S) 

Käte Fransson (S) 

Nils-Erik Särnbrink (S) 

Börge Hellström (S) 

Jacob Fritzell (S) 

Simon Margulies (S) 

Disa Påhlman (S) 

Christer Hedberg (S) 

Anders Bergman (FP) 

Fredrik Sneibjerg (FP) 

Britt Lindmark (FP) 

Henrik Paulsen (C) 

Hans Lindqvist (C) 

Ina Ununger (C) 

Mats Skoglund (V) 

Max Ljungberg (MP) 

Malin Åberg Aas (MP) 

Ola Mattsson (MP)  

Stefan Dozzi (KD) 

Clarence Örhammar (KD) 

Per Vegelow (SD) 

 

Tjänstgörande ersät-

tare 

Irene Ulfvin (M) 

Sven-Gunnar Haglind (M) 

Bill Bergman (M) 

Ann-Kristin Särnbrink (S) 

Jan-Olof Landqvist (S) 

Lennart Karlsson (S) 

Leif Sundh (S) 

Bjorn Fredblad (S) 

Ursula Magnusson (FP) 

Filip Joelsson (MP) 

Agneta Ericsson (MP) 
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Dnr 12KS/0507 Kommunfullmäktige 2012-11-28 § 198 

Diskussion om problem, utmaningar och möjligheter för 
Värmdös skolor 

 
Ärendebeskrivning 

 

Efter framställan från S- och C-grupperna har ett extra kommunfullmäktige-

sammanträde sammankallats för en diskussion om problem, utmaningar och 

möjligheter för Värmdös skolor. 

 

Frågan diskuteras. 

 

Hans Lindqvist (C) yrkar att kommunfullmäktige ska göra följande utta-

lande: 

 

”Kommunfullmäktige utgår från att genomförandet av utbildningsstyrelsens 

beslut den 18 oktober om grundskoleorganisationen anstår till dess inkomna 

skrivelser till kommunen i frågan behandlats och besvarats och till dess JO-

anmälan och den lagliga prövningen av beslutets riktighet slutligen av-

gjorts.” 

 

Henrik Paulsen (C) yrkar i första hand att kommunfullmäktige beslutar 

 

att  beslutet om skolorganisation rivs upp och att kommunstyrelsen ges i 

uppdrag att presentera en utredning i vilken alla intressen har haft 

möjlighet att framföra och argumentera för sina respektive stånd-

punkter, 

 

att  utredningen ska vara klar i så god tid att den nya organisationen kan 

sjösättas inom av berörda organ bestämd tid, 

 

att  beslutet om den nya organisationen sedan fattas av kommunfull-

mäktige. 

 

I andra hand yrkar Paulsen bifall till Lindqvists yrkande. 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar bifall till Lindqvists yrkande. Han yrkar vidare att 

kommunfullmäktige beslutar 

 

att uttala att Kyrkskolan i Ängsvik inte ska bli föremål för någon 

successiv nedläggning, 

 

att  uppdra till utbildningsstyrelsen och kommunstyrelsen att snarast 

återkomma med ett kvalitetssäkrat förslag till ny skolorganisation för 

Värmdö, och i detta bland annat beakta behovet av att behålla och 

utveckla Kyrkskolan i Ängsvik. 
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Ordföranden meddelar att framförda yrkanden inte kommer att ställas under 

proposition på grund av: 

  

1. Dagens sammanträde är kungjort som ett diskussionssammanträde, inte 

ett sammanträde där beslut ska fattas. 

2. Yrkandena har inte beretts av kommunstyrelsen och berörda nämnder. 

 

 
Handlingar i ärendet 

 

Framställningar från S- och C-grupperna om extra sammanträde,  

2012-10-24 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”På detta sammanträde lämnade S-gruppen två yrkanden. Båda yrkandena är 

sådana att de i sak inte kräver någon beredning i någon nämnd/styrelse eller 

av Kommunstyrelsen, varför vi bedömde dem möjliga att behandla.  

 

Våra yrkanden var att Kommunfullmäktige skulle besluta: 

att uttala att Kyrkskolan i Ängsvik inte ska bli föremål för någon successiv 

nedläggning, samt 

att uppdra till Utbildningsstyrelsen och Kommunstyrelsen att snarast åter-

komma med ett kvalitetssäkrat förslag till ny skolorganisation för Värmdö, 

och i detta bland annat beakta behovet av att behålla och utveckla Kyrksko-

lan i Ängsvik. 

 

Tyvärr vägrade KF-presidiet att låta Kommunfullmäktige behandla dessa 

yrkanden. Den anledning som avgavs var att ingen diskussion förts om 

formkrav för ev. beslut vid sammanträdet. Därmed reducerades sammanträ-

det till att enbart bli ett ”pratmöte”. 

 

Vi beklagar presidiets beslut att inte låta behandla våra yrkanden. I ljuset av 

detta blir det än mer anmärkningsvärt att KF-ordföranden inte kallade till 

någon gruppledarträff inför sammanträdet, trots att vi tydligt begärde det i 

samband med vår framställan den 24 oktober – ett möte för att ”diskutera 

tidpunkt och andra frågor runt detta extra sammanträdes genomförande”. 

 

Mot denna bakgrund reserverar vi oss mot att Kommunfullmäktige inte fick 

möjlighet att ta ställning till våra yrkanden.” 

 

____________ 
 


